
Zakaj zastoj v
gradnji vrtcev?
Na seji stoodstotna udeležba
detegatov zbora uporabnikov

V Četrtek, 25. maja, je bila prva seja drugega
mandatnega obdobja skupŠČine SIS za otro-
ško varstvo. Dvorano krajevne skupnosti Bori-
sa Kidrifia, kjer je skupščina zasedala, so dele- ,
gati napotnili do zadnjega kotička. Medtem ko
se je od 14 delegatov izvajalcev skupščine
udeležilo le 9 delegatov, je bila udeležba dele- '
gatov uporabnikov stoodstotna.

Po opravljenih formalnostih so pozorno po-
siušali poročilo o delu SIS v minulih Štirih ,



letih. V poročilu so bili zajeti tudi najbolj ak-
tualni problemi otroškega varstva in nakazana
smer za njihovo reševanje.

V razpravi o poročilu so delegati kritizirali
zastoj pri gradnji vrtcev in poudarili, da zaradi
vse večjega števila predSolskih otrok takega
zastoja ne bi smelo biti. Posebno ostro so
grajali negativen odnos odgovornih, ki kljub
ponovnim zahtevam niso dali pojasnil, kako je
z gradnjami, ki jih za predSolske otroke finan-
cira oziroma sofinancira skupnost otroškega
varstva. Zaradi tega je skupfičina sklenila po-
klicati te na odgovornost in o vseh problemih
seznaniti izvršni svet občinske skupščine.

Po osnovanju skupščine in njenih organov
za drugo mandatno obdobje ter izvolitvi dele-
gatov za seje skupSčine mestnega otroškega
varstva in skupščine samoprispevka II so dele-
gate seznanili s potekom javne razprave o
aneksih k samoupravnemu sporazumu o te-
meljnem planiranju skupnosti otroškega var-
stva za leto 1978.

Iz poročila, ki ga je podal Mitja Kuhar, tajnik
skupnih služb, je bilo razvidno, da v javni
obravnavi ni bilo negativnih stališč. Nekateri
podpisniki so sicer imeli pripombe, ki jih bo
po sklepu skupšfiine obravnaval izvršni odbor
na svoji prvi seji v začetku junija. O svojih
stališčih bo IO pismeno obvestil delavske sve-
te podpisnikov, ki so imeli pripombe. Prav
tako bo IO svoja staliSča posredoval vsem
delegacijam, da bodo delegati o njih lahko
razpravljali že na drugi seji skupščme, ki bo
prav tako junija.

Ker sta pristopne izjave podpisali že dve
tretjini podptsnikov (do seje skupščine je od
245 podpisalo pristopne izjave 193 upravičen-
cev). je"skupščina razglasila anekse veljavne.

Skupščina je tudi sklenila, da bo treba dele-
gatom že na junijskem zasedanju zborazdru-
ženega dela in krajevnih skupnosti občinske
skupščine predložiti osnutek odloka, po kate-
rem naj vsi, ki niso podpisafi pristopnih izjav k
aneksom, enakopravno prispevajo sredstva za
izvedbo programov skupnosti družbenih de-
javnosti.
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